
                                                                                                                                                   

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 11-09-2023 kl. 17:00 i klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Nils Rohde, Henrik Hansen, Winie Hillemann og Erland 
Kongsdal Pedersen.  
Gæst: Mette Schjønning. 
Referent: Erland Kongsdal Pedersen 
 

REFERAT: 
 
1. Generel info v/ Formanden 
Banen har været nedlukket på grund af vand efter den megen regn. Stierne på hul 1 forsøges optimeret. 
Vi er i dialog med det lokale Å-laug, for at få et samarbejde og lægge en plan mod for meget vand i Pøle Å 
og Ammendrup Å. 
KB tager en snak med Ole omkring blå markeringer på hul 1 og 11. Derudover står banen godt. 
2 nye maskiner til greenkeeperne er ankommet. 
En kontrovers mellem et medlem og banekontrollen er løst i mindelighed. 
 
2. Opfølgning på referat fra sidste møde.  
JN er i dialog med Norlys om el-ladestandere. 
 
3. Status økonomi.  
JN gennemgik årets regnskab indtil dato.  
Der er styr på økonomien og vi forventer, at lande et årsresultat tæt på budgettet. 
Vi er p.t. 787 medlemmer. 
 
4. Markedsføring og kommunikation. 
Nyhedsbrev udsendes primo oktober med simulator, vintermedlemskaber m.v.  
EKP iværksætter Facebook annonce med ”Spil gratis resten af 2023”. 
 
5. Administration og sekretariat:  
Flex Green Value ændres til samme betingelser som Flex Greenfee omkring par 3 banen og træningsbolde. 
Det letter arbejdet for Banekontrollen. 
12 turs klippekort afskaffes omgående. Der findes andre rabatmuligheder. 

6. Orientering fra/om udvalg. 
Klubmesterskab i slagspil er afholdt. 
Reminder er udsendt om årets sidste turnering. 
Sponsorarrangement finder sted 22.september. MS udsender rykkere til de sidste samt bestyrelsen. 
 
 
 



7. Årshjul + ad hoc emner. 

JS har fået et overslag på TrackMan til driving range. JS rykker for et konkret tilbud. 

Manual for logoer er fortsat under udarbejdelse. NR/WH. 

Tilbud om TBE-vaccination for medlemmerne takker vi nej til. Det er et personligt anliggende. 

Et arrangement for de frivillige hjælpere finder sted 7. oktober. MS udsender indbydelse til 

udvalgsformænd. 

Det årlige formandsmøde finder sted 13. november kl. 19:00. 

Der er flere projekter i støbeskeen på banen. KB kontakter PTA vedr. tilbud på bro over hul 11. 

Tilbud på ventilation i simulatorrum er modtaget. Flere andre løsninger blev diskuteret. 

Vi har fået tilbud om et nyt system til styring af vores simulatorer. MS afventer en melding fra en anden 

klub. JN/KB/MS undersøger nærmere. 

Vi udskyder den frivillige arbejdsdag efter aftale med Ole. 

 

8. Eventuelt. 

HH spurgte ind til stærekasser og kontakter Ole, om der kan gøres mere og især ved hul 4 og 5. 

Vi arbejder på en pokalløsning til vindere og vil opfordre flere til at deltage i klubmesterskaber. 

Vi skal være mere højtidelig ved klubmester ceremonier.  

MS meddelte, at der har været tekniske problemer med indtjekningsskærmen, men en løsning er på vej. 

NR arbejder på regler om buggykørsel. Aldersbegrænsning som fører, vil blive 16 år. 

Ny sponsor er på vej. JS 

En ny hjælper har tilbudt sin hjælp til Klub 37. WH. 

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 9. oktober 2023 kl. 17:00. 

 

 

 


